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Protokoll styrelsemöte Borås Bandy  

  
STYRELSEMÖTE 

Datum: 2021-07-04 

Plats: Bodavallen 

 

Närvarande: Tomas. Magnus, Lasse, Pernilla (via telefon) Maria, Niklas, Bobby och Hampus          

 

 

Dagordning för protokollet 

1. Mötets Öppnande 
LASSE HÄLSAR ALLA VÄLKOMNA 

2. Protokoll föregående möte 
Genomgång av föregående dokument. 

Bobby fortsätter titta på en molntjänst där arbetsdokument kan fröavaras. 

Redovisningspärmen finns hos Lasse och behöver överlämnas till Pernilla. 

3. Ekonomi 
Bobby och Pernilla har haft överlämning och genomgång av ekonomin. 

Pernilla informerar om att hon har problem med att registrera betalningar men att hon har 
behörighet att komma in på banken. 

Kan vara aktuellt att se på möjligheten att byta bank för att förenkla möjligheten att fakturera via 
FortNox. 

Medlemsregister behöver gås igenom och rensas upp. Behöver även se över hur vi välkomnar 
nya/befintliga medlemmar och tackar dem för valet av medlemskap. 

Mia ansvarar för att se över medlemsregister och möjligheten att använda laget.se som första 
alternativ till inbetalning av medlemsavgift. 

Tomas, Magnus och Hampus tittar på förslag av välkomstmejl eller liknande. 

4. Inköp 
Niklas har varit i kontakt med Intersport som är intresserade att sluta ett avtal för inköp av material 
som alternativ till Kos. 

Lasse kontaktar Kosa för att se möjligheten till att få ett tillfälle där aktiva kan få se en provkollektion. 

 

Vad gäller avtal i original så ansvarar ordförande för att förvara dem fysiskt i perm tills vi har en 
annan lösning. Förslagsvis ett låsningsbart skåp på plats på Boda. 
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5. Marknad 
Inget nytt att rapportera 

6. Seniorlag A och B 
Har fått klartecken på en del spelare som är intresserade att förlänga, komma tillbaka.  

Då det ligger i fröredningens intresse att fortsätta att utveckla ungdomar vidare mot 
seniorverksamheten. Planeras att se över vilka juniorer som är aktuella för att kliva upp ett steg. 
Bjuda in dessa till samlingen den 14-15 augusti. Erbjuda dem ett utvecklingsavtal i A-laget. 

Mötet beslutar om att det ska finnas ett Senior A och ett utvecklingslag (stryka B-lag). 

7. Ungdomssektionen 
Planera för ytterligare ett föräldramöte i augusti för att knyta fler vuxna ledare och stödfunktioner 
kring ungdomarna i träning och tävlingssammanhang. 

Det beslutas på mötet att föreningen ska erbjuda ett utbildningspaket för att väcka intresse och 
skapa goda förutsättningar för ledare och stödfunktioner i föreningen. 

Niklas tar på sig uppgiften att titta på lämpliga utbildningar som kan vara aktuella. 

Magnus och Hampus tittar på planering med Jessica angående augusti-aktiviteten. 

8. övrigt 
- Valberedning.  

Styrelsens uppdrag att ta fram en valberedning enligt årsmötet. 

- En översyn av arenan har gjorts och det behöver lagas nät och sarg. Borås Stad 
fritidsförvaltningen behöver kontaktas. 

- Ta fram en lista på punkter som behöver åtgärdas och prioriteras av styrelsen. 

 

9. Näste styrelsemöte 
9/8 klockan 18:00.  

Samtliga avrapporterar till övriga utifrån sitt uppdrag 2 dagar innan mötet. 

Mötet Avslutas 
 

Vid protokollet  Justeras  Justeras 

     

     

Maria Caarp  Lars Ringkvist                  justerare 

 


